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Usvajanje skraćenog zapisnika s 

13. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta 
održane 26. rujna 2018. godine 

 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



ZAPISNIK 
s 13. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta 

održane 26. rujna  2018. godine 
 

Sjednica je održana u gradskoj vijećnici u Narodnom domu u Buzetu, Ulica II. 
istarske brigade 2. 
 

Sjednica je započeta u 19,00 sati. 
 

Sjednicu vodi: Dejan Jakac, predsjednik Gradskog vijeća. 
 

Zapisnik vodi: Tatjana Merlić, viši referent za opće poslove u Upravnom odjelu 
za opće poslove, društvene djelatnosti i  razvojne projekt. 
 

Prisutni članovi Gradskog vijeća: Denis Muzica, Elvis Černeka, Damir Sirotić, 
Dejan Jakac, Nina Majer, Kristijan Majcan, Enisa Marinac, Đani Soldatić, Damir Kajin, 
, Sandi Černeka i Vlatko Mrvoš, Mirta Ćaleta, Zdravko Ćurić, Mirta Ćaleta i Vedran 
Majcan. 

 
Odsutni članovi gradskog vijeća:  Dubravka Črnac Dujanić. 

 
 
 
Ostali prisutni: Siniša Žulić, Ana Pernić, Elena Grah Ciliga, Ornela Rumen, Elvis 
Šterpin, Roberta Kalčić Savatović, Gordana Čalić Šverko. 
 

Dejan Jakac pozdravlja sve  prisutne, otvara sjednicu  i predlaže slijedeći 
dnevni red koji se jednoglasno prihvaća . 

 
 

D N E V N I  R E D 

 
1. Usvajanje skraćenog zapisnika s 12. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane 

dana 22. kolovoza 2018. godine. 
2. Pitanja i prijedlozi. 
3. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o davanju suglasnosti Gradu Buzetu za 

provedbu ulaganja "Izgradnja i opremanje dječjeg igrališta u Sjevernoj ulici u gradu 
Buzetu" na području Grada Buzeta unutar Natječaja LAG-a za provedbu tipa operacije 
7.4. „Ulaganja u pokretanje, poboljšanje ili proširenje lokalnih temeljnih usluga za 
ruralno stanovništvo, uključujući slobodno vrijeme i kulturne aktivnosti te povezanu 
infrastrukturu“ LAG-a „Sjeverna Istra“    

4. Razmatranje prijedloga i donošenje III. Izmjena Plana razvojnih programa Grada 

Buzeta za 2018. godinu   

5. Razmatranje prijedloga i donošenje 3. Izmjene Programa projekta ‘’Poduzetnički 
inkubator „Verzi“   

6. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o otpisu dugova fizičkim osobama 
7. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o suradnji između Grada Buzeta i Općine 

Tricesimo. 
        

 

 

 



        TOČKA 1. 

Usvajanje skraćenog zapisnika s 12. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane 
dana 22. kolovoza 2018. godine 

 

 

Rasprave po ovoj točki dnevnog reda nema te se jednoglasno donosi  

 

 

 

     ZAKLJUČAK  

 

Usvaja se  skraćeni  zapisnika s 12. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane 
dana 22. kolovoza 2018. godine. 

 

 

 

TOČKA 2. 

Pitanja i prijedlozi 

 

 Mirta Ćaleta vezano za zdravstvene preglede sportaša po klubovima i to najviše za one 

sportaše koji imaju veći fizički napor ( nogometaši, rukometaši i dr. ),  smatra da imamo 

neadekvatno i neprimjerene preglede osobito kad se radi o uzrastu kada je fizički napor veći 

tj. od  15-16 godine nadalje gdje dolazi specijalista medicine sporta u naš grad raditi preglede. 

Vrši se pregled EKG-a i fizički pregled izvana . U dom zdravlja dolaze sportaši koji imaju neke 

tegobe i ne znaju kome se obratiti, pa ih se preko uputnice upućuje na daljnje preglede. Da li 

postoji mogućnost da se sportski klubovi objedine što se toga tiče, da se pošalje u neku 

adekvatnu instituciji sportske medicine kako bi naši sportaši bili adekvatno pregledani u smislu 

ne samo EKG-a nego smatra da bi se trebao napraviti ultrazvuk, krvnu sliku, spirometriju i 

ergometriju ovisno o kategoriji sportaša. Da li se mogu  na početku sezone pregledi objedine 

u jednoj ustanovi ? Smatra da bi to bilo puno adekvatnije kada bi  jedan doktor specijalista 

sportske medicine pratio. Vezano uz trim stazu koja prolazi kraj   Istarskog vodovoda do  

Tombasina da li je na istu  moguće uvesti javnu rasvjetu ? 

Nina Majer, mještani MO Sovinjak postavili su pitanje vezano uz odron na ulazu u 

selo  Sovinjska Brda, da li je moguće nešto poduzeti po tom pitanju? Održavanje cesta od 

strane Park-a, tj.košnja  da li je moguće da se pokosi još jednom u ovoj godini, a prijedlog je 

MO Sovinjak da se  inače u godinama kada je vrijeme kao i ove godine pokosi dvaput ?  

Vlatko Mrvoš vezano uz stanove POS-a, da li Grad Buzet može pokrenuti  anketiranje 

i da li postoji interes za stanovima ? Možda se može razmišljati i o tome da se daje povoljnije  

zemljište za gradnju mladim familijama. Vezano uz ucrtavanje ceste D44, i županijske ceste 

5012 Buzet – Lupoglav i Buzet – Brest, naime cesta od rotora u Buzetu do Stanice Buzet nije 

evidentirana u katastru tj. nije riješeno imovinsko pravno, da li Grad može pokrenuti to 

rješavanje i da se omogući svima koji imaju nekretnine na tom potezu da imaju pristupnu cestu, 

koja je recimo županijska, evidentiranu u punom profilu i isto važi za cestu prema Lupoglavu. 

Da li Grad može nešto po tom pitanju poduzeti ? 

Damir Kajin  postavlja pitanje  da li grad razmišlja o ukidanju  prireza ?  Koliko se mladih 

ljudi ne vraća u Buzet? Koliko mladih iz generacije ostaje izvan grada Buzeta i što se poduzima 

da se oni vrate, možda su i POS stanovi jedan od razloga vraćanja u Buzet ? Vlada koja je 

zasjedala u Istri mediji su pisali da su donijeli neke „darove“ što on smatra da nije istina ništa 

nisu donijeli već samo ono što Istri pripada. Kako to da Grad Buzet nije ništa dobio, ni sud, ni 

neku cestu, ni zgradu suda , da li smo mi nešto tražili. Tko je zaboravio na Buzet da li  



gradonačelnik, predsjednik Gradskog vijeća, predsjednik IDS-a, premijer ili je netko drugi 

zaboravio nešto tražiti da „dobijemo“ tj. da nam vrate ?  

Vedran Majcan interesira ga Gradska knjižnica u kojoj je fazi, kakav je plan kada će 

ista biti gotova i kada će biti otvorenje knjižnice,  te izgradnja tržnice u Buzetu, idejni projekt 

je bio krajem godine u kojoj je to fazi? 

Siniša Žulić predložiti će Zajednici sportskih udruga da se objedine pregledi. Vezano 

uz mogućnost  uvođenja rasvjete na trim stazi upita je puno za postavljanje javne rasvjete na 

raznim  dijelovima Buzeštine . Radi se o nasipu te bi se o istome trebalo raspravljati i sa 

hrvatskim vodama. Predlaže da bude projektno, te  se rasvjeta treba postavljati najprije tamo 

gdje će značiti sigurnost i normalan život ljudi na području grada Buzeta, a da se takvi projekti 

kandidiraju na natječaje. Vezano uz košnju kraj cesta duplo košenje je i duplo više novaca za 

te namjene, a trudimo se koliko možemo.  Vezano uz POS stanove razmišljalo se o istome, te 

smatra da će ubrzo biti sastanak u APN-u vezan uz isto. Grad Buzet raspolaže sa jako malo 

zemljišta u građevinskim zonama. ŽUC-u smo uputili zahtjev za ucrtavanje nekih cesta, 

procedura nije jeftina.  Što se tiče prireza ubrzo će biti prijedlog proračuna za 2019. godinu te 

se može predložiti njegovo ukidanje. Što se tiče odlazaka mladih, u 2017. godini prebivalište 

na području Buzeta prijavila je  201 osoba, a odjavilo 128, i još je 208 prijavilo boravište što 

ako nećemo uzeti u obzir boravište ispada da skoro duplo ljudi dolazi ovdje živjeti nego što 

odlazi. Što se tiče gradske knjižnice potpisan je ugovor za drugu fazu. Vezano uz sjednicu 

vlade u Puli, slaže se sa g. Kajinom da nitko nije donio „darove“ već su dali mali dio onoga što 

nam pripada. Istina je da su „darove“ dobila tri grada i jedna općina. Činjenica je da Grad Buzet 

ima 5 predmeta kod Ministarstva državne imovine, potražujemo određene stvari. Bili smo 

nekoliko puta kod državnog tajnika i nada se da će se neke od njih brzo riješiti, a jedna od njih 

je bivše skladište željezare u Roču koje naše DVD potražuje za Vatrogasni dom, drugo je 

polovica Društvenog doma u Vrhu, koji se namjerava kandidirati na projekte za Centar za 

gljivarstvo te  zemljište za uzletište Zavoj. Dosadašnji zakon o upravljanju državnom imovinom, 

koji je promijenjen u 8. mjesecu nije dozvoljavao ministarstvu da neke zahtjeve pozitivno riješi 

u našu korist dok sadašnji novi zakon to omogućava. Što se tiče zgrade suda veliki je optimist 

da će se u Buzet vratiti stalna služba, jer se vrše razgovori o tome.  

Elvis Šterpin vezano uz odron u Sovinjskim Brdima iznosi da smatra da će se isto prije 

zime sanirati. Vezano uz knjižnicu, prva faza je realizirana, potpisan je ugovor sa izvođačem 

radova za II. fazu, saniranje prostora iza zgrade, a izvođenje radova  trebalo bi početi u 

ponedjeljak. Preostati će uređenje fasade, popravak ili potpuna zamjena krova i možda jednog 

dijela međukatne konstrukcije, kako bi imali predispozicije ako bi jednog dana preoblikovali 

zgradu i uređenje terase. Što se tiče tržnice, nekoliko varijanti smo razrađivali, a trenutno je  u 

završnoj fazi glavni projekt.  

Damir Kajin iznosi da je problem što se 50% buzećana ne vraća u Buzet, to je činjenica 

i problem broj jedan. Da je prirez manji ili da se ukine smatra da bi i plaće bile veće i ljudi bi se 

i na račun toga vratili. Mladi ljudi se ne vraćaju u Buzet prije svega radi nepotizma, sve manje 

i manje sadržaja imamo, sve što nam danas treba moramo obavljati van Buzeta.  

Vedran Majcan vezano uz tržnicu smatra da bi trebalo preispitati Odluku o izboru 

mjesta izgradnje tržnice, jer smatra da je lokacija potpuno kriva.  

Siniša Žulić vezano uz odlazak mladih iz Buzeta, smatra da u  i nekada ljudi  odlazili. 

Problem je što iz Države odlaze mladi ljudi, a smatra da je problem u tome što su za to 

zaslužni ljudi koji zadnjih dvadeset godina donose zakone. Drago mu je što je na zadnjem 

popisu stanovništva, a i na budućem popisu smatra da će biti isto, pokazalo se da Buzet ima 

isti broj stanovnika ili veći.   

 



TOČKA 3. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o davanju suglasnosti Gradu Buzetu za 
provedbu ulaganja „Izgradnja i opremanje dječjeg igrališta u Sjevernoj ulici u gradu 
Buzetu“ na području Grada Buzeta unutar Natječaja LAG-a za provedbu tipa operacije 
7.4. „Ulaganja u pokretanje, poboljšanje ili proširenje lokalnih temeljnih usluga za 
ruralno stanovništvo, uključujući slobodno vrijeme i kulturne aktivnosti te povezanu 
infrastrukturu“ LAG-a „Sjeverna Istra“    

 

 

 Siniša Žulić obrazlaže prijedlog.  
Otvara se rasprava.  
 Damir Kajin moli točnu lokaciju. 

Siniša Žulić iznosi da je to iznad restorana Sandi u Sjevernoj ulici gdje se nalazi gradska 
parcela.  

Jednoglasno se donosi  
 
 

ZAKLJUČAK  
 

Donosi se  Odluka o davanju suglasnosti Gradu Buzetu za provedbu ulaganja 
„Izgradnja i opremanje dječjeg igrališta u Sjevernoj ulici u gradu Buzetu“ na području 
Grada Buzeta unutar Natječaja LAG-a za provedbu tipa operacije 7.4. „Ulaganja u 
pokretanje, poboljšanje ili proširenje lokalnih temeljnih usluga za ruralno stanovništvo, 
uključujući slobodno vrijeme i kulturne aktivnosti te povezanu infrastrukturu“ LAG-a 
„Sjeverna Istra“    

 

 

TOČKA 4.  
Razmatranje prijedloga i donošenje III. Izmjena Plana razvojnih programa Grada 

Buzeta za 2018. godinu 

 

Ornela Rumen obrazlaže prijedlog. 

Otvara se rasprava.  

Vedran Majcan iznosi da se obnavlja palača Verzi, obnavlja se Karolinina kuća, palača 

Moreti, a za djecu nema mjesta u vrtiću. Smatra da bi trebalo drugačije poredati 

prioritete.  

Siniša Žulić iznosi da je Hrvatska ušla u EU 2013. godine i od tada su nastali 

takvi zakoni, programi EU su takvi da se  dozvoljava financiranje projekata kao štio su  

IN Citya, palače Moreti i ostalog, a ne dozvoljava se Gradu Buzetu financiranje vrtića 

kao što je rekao vijećnik Majcan, zahvaljujući rukama vijećnika SDP-a i HDZ-a koji su 

uveli indeks razvijenosti i koji nas je srušio na prvom natječaju ruralnog razvoja u kojem 

smo se mogli kandidirati i dobiti novac. Palača Verzi, palača Moreti došle su na red, jer 

Grad Buzet nije u Proračunu nikada imao više od 1 milijun kuna osiguranih, a znali smo 

i tada da će nas rekonstrukcija  koštati oko 4 mil. kuna. Što se tiče svih intelektualnih 

usluga, konzervatorski radovi i arheološki radovi propisani su zakonima. Zakone nije 

donosio, a zna tko je 20 godina sjedio u Saboru i tko ih je donosio. Što se tiče vrtića, 

prioriteti na žalost u ovoj situaciji kada je Grad Buzet zadnjih 6-7 godina izgubio 16 milij. 

kuna različitim zakonskim promjenama na žalost su oni projekti koji uspješno prođu na 

natječajima EU.  

Mirta Ćaleta smatra da nije u redu da u 27 godina vladavine IDS-a koji drže 

stvari u svojim rukama u Gradu Buzetu i županiji, se krivi  SDP i HDZ za dva zakona u 

Istri koja su donesena i za koje su digli ruke.  



Vlatko Mrvoš smatra da smo imali dugi niz godina sredstva od brdsko 

planinskog područja koji su krivo uložena.  

Siniša Žulić iznosi da se ne radi o jednom zakonu već o deset zakona, a između 

ostalog zadnjeg su donesli saborski zastupnici HDZ-a. Grad Buzet je drugi najveći 

gubitnik Zakona o financiranju JLS koji je stupio na snagu 01.01., u ovih zadnjih pet-

šest godina izgubili smo više od 70 milij. kuna. Smatra da ulaganje u Dom za starije 

osobe, proširenje vrtića i sl. nije krivo uložen novac.  

Nakon rasprave uz  9 glasova „za“  i 5 „suzdržana“ donosi se   

 

 

 

ZAKLJUČAK  

 

Donosi se  III. Izmjena Plana razvojnih programa Grada Buzeta za 2018. godinu 

 

 

 

TOČKA 5. 

Razmatranje prijedloga i donošenje 3. Izmjene Programa projekta ‘’Poduzetnički 

inkubator „Verzi“   

 

Ornela Rumen obrazlaže prijedlog.  

Otvara se rasprava.  

Damir Kajin ne smatra da je palača Verzi razbacivanje novca, no ona se „dinsta“ 

već pet šest godina i smatra da će radovi dostići iznosi od 5 254 000,00 kn. Da se 

dozvolilo g. Ritoši da uloži u taj objekt smatra da bi već 5 godina imali reprezentativan 

objekt, a sa iznosom od 5 miliona kuna bi bili mogli obnoviti neke  druge sadržaje i  

prostor za slične namjene, interesira ga  kada se namjerava početi sa radovima? 

Uz 9 glasova „za“ i 5 „suzdržana“ donosi se   

 
 

ZAKLJUČAK  
 

Donose se 3. Izmjene Programa projekta ‘’Poduzetnički inkubator „Verzi“.   

 
 

 
TOČKA 6. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o otpisu dugova fizičkim osobama 
 
 

  Ornela Rumen obrazlaže prijedlog te iznosi da je u mjesecu srpnju donijet Zakon o 
otpisu dugova fizičkim osobama, gdje se dozvoljava Gradovima i Općinama da donesu svoje 
Odluke o otpisu dugova i da utvrde  kriterije te dokumentaciju koju je potrebno uz to priložiti.  

Otvara se rasprava. 
Damir Kajin iznosi da je neki gradovi u Istri otpisuju  dug do  10.000,00 kn. Do koliko 

se može otpisati dug?  
Ornela Rumen odgovara  do 5.000,00 plus kamate. 
Damir Kajin iznosi primjer Grada Buja koji čini mu se da otpisuje dug od 10.000,00 kuna 

osnovice, smatra da bi na isti način trebali slijediti taj primjer. Smatra da bi našim građanima 
trebali izaći u susret i otpisati im dug do 10.000,00 kn plus kamate.  



Siniša Žulić smatra da neće biti puno ljudi koji će se javiti za otpis duga, a ako bude 
puno zahtjeva smatra da bi mogli povećati iznos. 

Dejan Jakac iznosi da bi on predložio da to bude 7.500,00 kn, jer je 5.000,00 glavnica, 
plus kamate.  

Damir Sirotić u ime Kluba IDS-a - HSU-a, iznosi da smatraju da se time kažnjavaju 
redovni platiše, a nagrađuju  oni koji ne izvršavaju svoje obveze. Ima fizičkih osoba koji su radi 
nekih problema došli u takvo stanje no smatra da je to jako mali postotak. Najveći postotak je 
onih koji ne izvršavaju svoje obaveze. Podržati će odluku.  

Siniša Žulić iznosi da su dugovanja koje građani duguju prema Gradu manja od 1%.   
Uz 13 glasova „za“ i  1 „suzdržan“ glas donosi se   
 
 

ZAKLJUČAK  
 

Donosi se  Odluka o otpisu dugova fizičkim osobama. 
 
 

TOČKA 7. 
Razmatranje prijedloga i donošenje  

Odluke o suradnji između Grada Buzeta i Općine Tricesimo 
 

 

Siniša Žulić obrazlaže prijedlog.  

Roberta K. Savatović iznosi da je Odbor za međugradsku suradnju raspravljao o 

prijedlogu Odluke, istu prihvatio, te je vijećnicima na klupe dostavljen zaključak.  

Rasprave nema te se jednoglasno donosi  

 

ZAKLJUČAK  

 

Donosi  se Odluka o suradnji između Grada Buzeta i Općine Tricesimo 
 

 

 

Sjednica je zaključena sa radom u  20,30 sati. 

 

 

ZAPISNIK VODILA     PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 

  Tatjana Merlić                                                              Dejan Jakac 

 


